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Protokół Nr XLI/2017 

ze zwyczajnej Sesji Rady Miasta Przeworska 

 

 Sesja Rady Miasta Przeworska odbyła się w dniu 26 października 2017 r. w godzinach 

od 13.00 do 14.05 w salach Ratusza w Przeworsku, I piętro. 

 

W sesji oprócz Radnych Miasta Przeworska - jak załączona lista obecności, 

uczestniczyli zaproszeni goście: Pan Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska, Pan 

Wojciech Superson Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska, Pani Anna Dąbek Skarbnik 

Miasta Przeworska, Pani Agnieszka Zakrzewska Sekretarz Miasta Przeworska, Pani Anna 

Darecka Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przeworsku, Pan Grzegorz 

Łuczyk Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Przeworsku, Pan Krzysztof Ożóg 

Prezes Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Przeworsku oraz przedstawiciele 

samorządu mieszkańców jak załączona lista obecności, przedstawiciele prasy i mieszkańcy 

miasta. 

 

Punkt 1 porządku obrad: „Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad”. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Przeworska Pan Tomasz Kojder 

wypowiadając słowa „Otwieram XLI zwyczajną sesję Rady Miasta Przeworska…”. Powitał 

mieszkańców miasta, przedstawicieli samorządu mieszkańców, radnych wszystkich szczebli 

samorządu, burmistrza miasta wraz z pracownikami urzędu miasta i dyrektorami jednostek 

organizacyjnych Miasta Przeworska. Powitał przedstawicieli mediów oraz przedstawicieli 

mieszkańców. Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Oznajmił, że w sesji uczestniczy 13 radnych i Rada posiada kworum, a zarazem możliwość 

podejmowania prawomocnych uchwał. Zaznaczył, że wszyscy radni zostali powiadomieni we 

właściwy sposób i we właściwym terminie, również nieobecni na sesji radni Pan Wacław 

Krupa i Pan Maciej Szewczyk. Lista obecności radnych oraz usprawiedliwienia w załączeniu 

do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2 porządku obrad: „Przedstawienie porządku obrad”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że wraz z materiałami na 

sesję Rady Miasta Przeworska, radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi 

uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Wobec ich braku, przeszedł do realizacji 

porządku obrad który przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28 września 2017 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska z działalności podejmowanej w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Przeworska do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2017.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego w roku 2018. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Przeworskiemu na 

realizację zadania publicznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych oraz opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowiącymi dochody budżetu miasta 
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Przeworska za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, 

na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania, zakresu oraz odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze na terenie miasta Przeworska.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieokreślony.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieokreślony.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości od osoby prawnej.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. 

16. Interpelacje i zapytania radnych.  

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach 

Komisji Rady. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie sesji. 

 

Po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.  

 

Punkt 3 porządku obrad: „Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28 września 

2017r.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska oświadczył, że protokół z sesji Rady 

Miasta odbytej w dniu 28 września 2017 r. wyłożony był na posiedzeniach komisji oraz  

w Biurze Obsługi Rady Miasta. Zapytał radnych czy mają uwagi do treści sporządzonego 

protokołu. Wobec braku uwag do protokołu, poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół z ww. sesji został przyjęty wynikiem głosów: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 

1. Stwierdził, że protokół z sesji odbytej w dniu 28 września 2017 r. został przyjęty. Po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 4 porządku obrad: „Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska  

z działalności podejmowanej w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o przedstawienie sprawozdania.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że: 

- uchwały podjęte na sesji 28 września br. są zrealizowane lub w trakcie realizacji, 

przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejsze posiedzenie rady. Zaznaczył, że 

najważniejszymi działaniami Urzędu Miasta i jego jednostek organizacyjnych było 

przygotowywanie projektu uchwały budżetowej na następny rok. Poinformował, że 

najpóźniej w dniu 15 listopada br. Regionalna Izba Obrachunkowa i radni otrzymają ww. 

projekt. Wyraził nadzieję, że przyszłoroczny budżet usatysfakcjonuje oczekiwania 

mieszkańców miasta i osoby uczestniczące w jego tworzeniu, 

- przystąpiono do realizacji projektu związanego z remontem i modernizacją Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Przeworsku. Firma DRO – BRUK Bogdan Wojtuń z siedzibą 

Gniewczynie Trynieckiej przystąpiła do prac na obiekcie. Prace te, trwać będą końca 

przyszłego roku. Całość inwestycji to kwota ponad 2.100.000,00 zł. Dodatkowo do kosztów 
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inwestycji doliczyć należy kwoty pochodzące z budżetu MOK, na pewien zakres zadań 

remontowych na tym obiekcie.  

- w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się spotkanie w sprawie korekt projektów rewitalizacji 

miasta Przeworska. W pracach tych uczestniczył przedstawiciel firmy EU-CONSULT  

z Gdańska. 

 - dwukrotnie odbyły się spotkania, zarządu i członków MOF w Jarosławiu w sprawie 

projektów rewitalizacji,  

 - odbyło się spotkanie z przedstawicielami Komendy Powiatowej Policji w sprawie 

cyklicznych spotkań z dziećmi szkół podstawowych i uczniami gimnazjum o bezpieczeństwie 

i zachowaniu się na drodze, 

- na początku października nastąpił odbiór sprej części inwestycji drogowych wykonywanych 

na ulicy Kasztanowej, Warzywnej, Grochowej. Wspólnej, Szkolnej, Sobieskiego, 

Poniatowskiego i Okopowej. Poinformował, że najbliższym czasie zostaną położone nakładki 

asfaltowe na ulicy M. C. Skłodowskiej, Gorliczyńskiej bocznej, części ulicy Krzywej i części 

ulicy Wierzbowej ( I etapy prac na tych ulicach). 

 - w przyszłym tygodniu nastąpi rozstrzygnięcie II przetargu nieograniczonego  

z dofinansowaniem UE na przebudowę ulic Jedności, Długiej i Solarza w Przeworsku.  

W dniu 18 października nastąpiło otwarcie ofert. Było ich 5. Najprawdopodobniej zostanie 

wybrana oferta Przedsiębiorstwa MOLTER Sp. z o.o., z Rudnej Małej, któro przedstawiło 

ofertę w wysokości 981.086,99 zł na wykonanie remontu i modernizacji ww. ulic. Dodał, że 

kwota ta jest wyższa o 250.000,00 zł od założeń ujętych w kosztorysie inwestorskim. 

Poinformował, że w ostatnim czasie nastąpił znaczny wzrost cen masy bitumicznej, 

materiałów i usług budowlanych. Wyraził nadzieję, w razie sprzyjających warunków 

pogodowych uda się dokonać remontu ulicy Długiej jeszcze w tym roku. Remont ulic 

Jedności i Solarza przeprowadzony zostanie w roku następnym. Cały zakres ww. prac 

kosztować będzie ponad 1.000.000,00 zł. Kwota w wysokości 463.000,00 zł pochodzić będzie 

z dofinansowania UE w ramach MOF Jarosław – Przeworsk. 

 - został ogłoszony przetarg na: „Bankową obsługę budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk oraz 

jednostek organizacyjnych Gminy”. Został on unieważniony. Niebawem zostanie ogłoszony 

następny przetarg, w tej samej sprawie na okres trzech lat. 

 - z okazji Dnia Edukacji Narodowej, w dniu 13 października 2017 roku w ratuszu wręczył 

nagrody przeworskim nauczycielom. Wyróżnienia otrzymały panie: Alicja Romankiewicz - 

dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 3, Dorota Mróz – nauczyciel wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Miejskim nr 3, Marta Maziarz - nauczyciel wychowania 

przedszkolnego  

w Przedszkolu Miejskim nr 2, Ewa Kojder – nauczyciel j. niemieckiego i angielskiego  

w Szkole Podstawowej nr 1, Anna Dołhun - nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej w Szkole 

Podstawowej nr 2, Ewelina Wojtas - nauczyciel j. angielskiego w Szkole Podstawowej nr 3 

oraz pan Janusz Czerwiński - nauczyciel wychowania fizycznego w Gimnazjum nr 1. 

 - w dniu 12 października odbyło się spotkanie z prezesami PGK Sp. z o.o. w Przeworsku  

w sprawie przygotowanego „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”.Poinformował, że spółka planuje 

przeznaczenie sporych środków finansowych na poprawę stanu sieci wodno-kanalizacyjnych 

w naszym mieście i w przyszłym roku planuje rozpoczęcie inwestycji przebudowy  

i modernizacji oczyszczalni ścieków w naszym mieście za kwotę ponad 23.000.000,00 zł. 

 - odbył spotkanie ze współwłaścicielami działki przy ul. Dobrej w sprawie dokonania jej 

podziału i zniesienia współwłasności. Dodał, że urząd ma nowe pomysły na jej 

zagospodarowanie.  

 - prowadzone były negocjacje z firmą APIS w sprawie budowy placu zabaw przy ul. Dobrej. 

Poinformował, że w razie sprzyjających warunków atmosferycznych uda się wykonać 

inwestycję jeszcze w tym roku, 
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 - w dniu 16 października miała miejsce konferencja "Teraźniejszość i przyszłość 

zrównoważonego układu komunikacyjnego Podkarpacia - implikacje dla gospodarki"  

w Urzędzie Marszałkowskim. W czasie konferencji padły zapewnienia o zmianie przebiegu 

drogi 835 (łącznika autostradowego i zjazdu) oraz elektryfikacji linii kolejowej pomiędzy 

Przeworskiem a Stalową Wolą,  

 - w dniu 18 października odbyło się spotkanie Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Dorzecze 

Mleczki” w sprawie nowych projektów inwestycyjnych dotyczących działań promocyjnych  

i infrastruktury związanej z wypoczynkiem, 

 - w dniu 24 października odbyło się spotkanie w sprawie realizacji wniosku na Odnawialne 

Źródła Energii z partnerem projektu: Gminą Błażowa. Przygotowywano specyfikację 

przetargową na realizację inwestycji na ponad 12.000.000,00 zł.  

Z wydarzeń sportowych, kulturalnych i uroczystości miały miejsce:  

 - W dniach 28-29 września brał udział w konferencji: „Dziedzictwo Urbanistyczne w Mieście 

Przyszłości na Przykładzie Potencjałów Innowacji i Rozwoju Rzeszowa" zorganizowanej 

przez Katedrę Konserwacji Zabytków Wydziału Budownictwa, Inżynierii Środowiska  

i Architektury i Komisję Urbanistyki i Architektury Polskiej Akademii Nauk Oddział  

w Krakowie na Politechnice Rzeszowskiej im. I. Łukasiewicza,  

 - w dniu 8 października 2017 r. pod patronatem burmistrza odbył się Rajd Rowerowy 

„Szlakiem Bożogrobców” w ramach Dnia Papieskiego. Uczestniczyło w nim blisko  

40 rowerzystów, 

 - w Miejskim Ośrodku Kultury odbyła się premiera spektaklu „Reforma szkolnictwa, czyli 

deja vu?” w wykonaniu Teatru u Julka, połączona z obchodami Dnia Edukacji Narodowej. 

Poinformował, że w przygotowaniu jest przedstawienie teatralne na okoliczność 625 – lecia 

naszego miasta. 

 - W ratuszu odbyło się uroczyste podsumowanie i ogłoszenie wyników 14. edycji konkursu 

na najładniejszy ogród i balkon w Przeworsku. Na tą edycję konkursu wpłynęła największa 

jak do tej pory liczba wniosków, bo 43. Przedmiotem konkursu była ocena ogrodów  

i balkonów m.in. pod względem estetyki roślinnej i architektonicznej, pracochłonności oraz 

różnorodności w doborze gatunkowym. Dzięki firmom sponsorskim i współpracującym udało 

się obdarować właścicieli ogródków drobnymi nagrodami, w zamian za pracę w pięknych  

i zadbanych ogrodach, zdobiących nasze miasto. 

- w dniu 21 października w hali sportowej ZSZ w Przeworsku odbył się pod patronatem 

honorowym Burmistrza Miasta Przeworska Dzień dla Zdrowia.  

 - odbyła się także akcja charytatywna na rzecz Michaliny Kułakowskiej dziecka chorego na 

rdzeniowy zanik mięśni. Wspólnie z pracownikami MOSiR i MOK w Przeworsku, 

pracownikami SP ZOZ w Przeworsku planuje się powtórne przeprowadzenie akcji 

charytatywnej na rzecz chorego dziecka w dniu 3 grudnia br. oraz przeprowadzenie kiermaszy 

bożonarodzeniowych w budynku Starostwa Powiatowego w Przeworsku i Urzędu Miasta.  

- poinformował następnie, że Wydział Prawny Nadzoru Wojewody Podkarpackiego po 

weryfikacji i sprawdzeniu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Lwowska II”, doszukał się pewnych niespójności 

pomiędzy treścią uchwały a jej załącznikiem graficznym. Dodał, że nie ma tam błędów, ale 

wystąpiły pewne niespójności (inna odległości w linii zabudowy, inna szerokość jednej  

z dróg). Oczekuje na rozstrzygnięcie nadzorcze w tej kwestii. Poinformował, że MPZP 

wymagają dużej precyzji w przygotowaniu. Zauważony błąd należy naprawić zgodnie  

z wytycznymi nadzoru prawnego Urzędu Wojewódzkiego. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Po czym zapytał, jaki był powód unieważnienia 

pierwszego przetargu na usługi bankowe.  
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Burmistrz Miasta Przeworska odpowiedział, że nie przewidziano możliwości 

złożenia oferty przetargowej z 0% marżą za świadczenie usług bankowych przez oferenta. 

Dodał, że wzór na obliczenie punktacji, pomnożony przez „0” wynosi 0. Nie można było 

matematycznie wyliczyć ilości punktów w ocenie oferty będącej elementem decyzji  

o rozstrzygnięciu przetargu i wyborze oferenta. Aktualnie zmieniono wzór matematyczny do 

ww. obliczeń. Dodał, że nie można zmieniać zasad oceny złożonych ofert, po zapoznaniu się 

z nimi. Postanowiono o unieważnieniu przetargu i ponownym jego ogłoszeniu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska podziękował za złożone wyjaśnienia 

i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Punkt 5 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na rok 2017”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o przedstawienie uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w związku z końcowym rozliczeniem 

modernizacji i przebudowy windy w budynku Starostwa Powiatowego w Przeworsku, po 

rozliczeniu kosztów i przyjęciu proporcji we własności tego budynku, Urząd Miasta 

Przeworska zobowiązany jest dopłacić kwotę 4.754,78 zł inwestorowi tj. Starostwu 

Powiatowemu w Przeworsku. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. Dodał, że w poniedziałek  

23 października br. obradowała Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska, a we 

wtorek 24 października br. obradowała Komisja Budżetowo-Gospodarcza Rady Miasta 

Przeworska. Poinformował, że stanowiska Komisji prezentować będą Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Pan Ryszard Łuczyk i Przewodniczący 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej Pan Adam Zabłocki. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabrania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na rok 2017. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer XLI/359/17. Ww. uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia 

Burmistrza Miasta Przeworska do zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2017”.  
 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o prezentację uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  
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Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że dwa kolejne projekty uchwał, 

związane są z uchwałą, która Rada Miasta Przeworska podejmowała na sierpniowej sesji, a jej 

zapisy zostały zakwestionowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Uchwała została 

uchylona. Do tej pory zapisy uchwał dotyczące upoważnienia Burmistrza do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy i zgody na udzielenie pomocy finansowej 

mogły być zawarte w jednej uchwale. Aktualna interpretacja przepisów Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nakazuje uchwalenie dwu odrębnych uchwał: jednej w sprawie upoważnienia 

Burmistrza do zaciągnięcia zobowiązania, drugiej do udzielenia pomocy. Mając na uwadze 

powyższe, pod obrady rady zostały złożone dwa projekty uchwał dotyczące udzielenia 

pomocy finansowej i upoważnienia Burmistrza do zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy na kwotę 28.763,00 zł, z przeznaczeniem na budowę chodnika i przejścia 

dla pieszych przez drogę krajową nr 94, przy rondzie na zjeździe z autostrady w miejscowości 

Gwizdaj. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabrania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie upoważnienia 

Burmistrza Miasta Przeworska do zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2017. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer XLI/360/17. Ww. uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego w roku 

2018”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o prezentację uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że uzasadnienie do tej uchwały jest 

tożsame z uzasadnieniem przed chwilą podjętej uchwały i dotyczy tego samego zadnia. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 
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zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabrania głosu przeszedł 

do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego w roku 2018. Następnie 

ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała 

została podjęta, otrzyma numer XLI/361/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Punkt 8 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt tej uchwały jest dopełnieniem 

przesunięć w budżecie, które zostały uchwalone przed chwilą. Uchylona zostanie uchwała  

z grudnia ubiegłego roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Przeworskiemu na realizację zadania publicznego – remontu i modernizacji windy w budynku 

Starostwa Powiatowego w Przeworsku w wysokości 25.000,00 zł. Aktualnie dodaje się kwotę 

4.754,78 zł, by łącznie pokryć koszty ww. inwestycji w wysokości 29.754,78 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przeszedł do procedury głosowania 

nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Przeworskiemu 

na realizację zadania publicznego. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer XLI/362/17.  

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

podatków i opłat lokalnych oraz opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowiącymi dochody budżetu miasta Przeworska za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że uchwała ta ma umożliwić 

dokonywanie płatności w kasie Urzędu Miasta Przeworska za pomocą kart płatniczych. 

Zaznaczył, że będzie to duże udogodnienie dla mieszkańców miasta, którzy coraz częściej 

posługują się elektronicznym pieniądzem.  
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Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Zapytał następnie, czy nie ma żadnych 

wątpliwości, że Urząd Miasta Przeworska nie będzie ponosił żadnych opłat z tytułu bieżącej 

obsługi terminali w kasie? 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że informował już o tym na komisjach 

Rady Miasta Przeworska, aktualnie powtórzy: Urząd Miasta Przeworska nie będzie ponosił 

żadnych kosztów z tytułu bieżącej obsługi terminala płatniczego. Poinformował następnie, że 

Urząd ma zamiar skorzystać z rządowego programu, umożliwiającego aplikowanie o takie 

moduły, które pozwolą na darmowy montaż tego systemu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska przeszedł do procedury głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych oraz opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowiącymi dochody budżetu miasta Przeworska 

za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer 

XLI/363/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania, zakresu oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze na terenie miasta Przeworska”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że szczegółowe uzasadnienie potrzebnej 

zmiany tej uchwały było omawiane na komisjach. Zmiana uchwały wynika z faktu 

wprowadzenia do jej treści zasad przyznawania płatności za specjalistyczne usługi 

opiekuńcze. Wprowadzono ponadto zapisy o pomocy sąsiedzkiej i kwoty odpłatności za jej 

świadczenie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Udzielił głosu Panu Lesławowi Gmyrkowi. 
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Pan Lesław Gmyrek poprosił o szersze przedstawienie zasad funkcjonowania formy 

pomocy sąsiedzkiej. Dodał, że na sali znajdują się mieszkańcy miasta oraz przedstawiciele 

samorządów osiedli, którzy mogą rozpropagować tę formę pomocy osobom starszym wśród 

mieszkańców swoich osiedli.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska poprosił Panią Annę Darecką Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Przeworsku o wyjaśnienie zasad świadczenia usług 

opiekuńczych w ramach pomocy sąsiedzkiej. 

 

Pani Anna Darecka powiedziała, że każda osoba, będąca w wieku poprodukcyjnym, 

ze wskazaniem lekarskim, że wymaga pomocy osób drugich, może skorzystać z usług, jakie 

świadczy Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Aktualnie pracę wśród osób potrzebujących 

wykonują opiekunki. Zdarza się, że ta pomoc nie jest wystarczająca. Często sąsiedzi, osoby 

obce ofiarują i świadczą taka pomoc bezinteresownie. Poinformowała następnie, że za jedno 

wejście w środowisko (np. zrobienie zakupów, przyniesienie węgla, rozpalenie pieca, 

zrobienie śniadania, podanie lub przyniesienie obiadu, kolacji oraz świadczenie innych usług) 

odpłatność miesięczna wynosić będzie 100,00 zł, dwa wejścia w środowisko odpłatność 

miesięczna wynosić będzie 200,00 zł, a za trzy wejścia w środowisko odpłatność miesięczna 

wynosić będzie 300,00 zł. Tym samym opiekunki środowiskowe pełnić będą swe obowiązki  

w godzinach pracy, a poza nimi opiekę pełnić mogą sąsiedzi za niewielką odpłatnością.  

O zastosowaniu przepisu o usługach opiekuńczych w formie pomocy sąsiedzkiej decydować 

będzie pracownik socjalny. Zaapelowała następnie do zebranych, aby dokonali rozeznania 

potrzeb takiej pomocy wśród osób starszych i potrzebujących, a informacje te przekazali do 

MOPS Przeworsk.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział, że w celu doprecyzowania 

informacji przekazywanych przez Panią Annę Darecką zacytuje zapisy § 6 projektu uchwały  

w sprawie ustalenia zasad przyznawania, zakresu oraz odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze na terenie miasta Przeworska. „Koszt usług opiekuńczych 

świadczonych w formie pomocy sąsiedzkiej ustala się przy umowie cywilnoprawnej 

następująco: jedna wizyta u usługobiorcy dziennie – 100 zł brutto miesięcznie; dwie wizyty  

u usługobiorcy dziennie – 200 zł brutto miesięcznie; trzy lub więcej wizyt  

u usługobiorcy dziennie – 300 zł brutto miesięcznie”. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Udzielił głosu Pani Annie Świderskiej – 

Ciupie. Poprosił o zachowanie ciszy na sali obrad. 

 

Pani Anna Świderska – Ciupa zapytała czy z usług opiekuńczych w formie pomocy 

sąsiedzkiej mogą korzystać osoby objęte opieką MOPS czy też takie, które z niej nie 

korzystają. 

 

Pani Anna Darecka powiedziała, że są to osoby, które z pomocy korzystają,  

a pracownicy socjalni zgłaszają potrzebę większej ilości wizyt u podopiecznych oraz osoby, 

które w ogóle nie korzystają z opieki MOPS. Poinformowała, że pracownik socjalny MOPS 

ustala ilość wejść do podopiecznego.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania, zakresu oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze na terenie miasta Przeworska. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer 
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XLI/364/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 11 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o komentarz do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że przedmiotem projektu uchwały jest 

działka będąca własnością Gminy Miejskiej Przeworsk nr ewid.846/3, Obręb nr 1 m. 

Przeworsk. Działka dzierżawiona była na cele rolnicze. W związku z upływem okresu, na jaki 

była dzierżawiona, proponuje się ogłoszenie przetargu na jej dzierżawę na czas nieokreślony, 

aby łatwo można było ją rozwiązać. Dodał następnie, że działka została objęta MPZP  

„Lwowska II” i będzie działką budowlaną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony. Następnie ogłosił wynik głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma 

numer XLI/365/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 12 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że poprzedni dzierżawcy lokali o łącznej 

powierzchni 127 m2, znajdujących się w części budynku na pływalni odkrytej przy ulicy 

Krakowskiej złożyli wypowiedzenia umowy najmu lokali. W związku z powyższym, 

wnioskuje do Rady o wyrażenie zgody na wydzierżawienie ww. lokali, w celu ich ponownego 

zagospodarowania. Dodał, że prywatny przedsiębiorca jest zainteresowany ich 

wydzierżawieniem. Ponadto deklaruje ich remont oraz utworzenie baru, który obsługiwałby 

również klientów basenu odkrytego w sezonie letnim.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 



11 
 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony. Następnie ogłosił wynik głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma 

numer XLI/366/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 13 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny prawa użytkowania wieczystego nieruchomości od osoby prawnej”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o prezentację uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że uchwała dotyczy działki, która 

sąsiaduje z drogą krajowa nr 94 i jest położona na wysokości stacji CPN na ulicy Łańcuckiej, 

po stronie osiedla Sobieskiego. Na działce tej, kierowcy urządzili sobie skrót, objazd do ulicy 

Studziańskiej przez osiedle Sobieskiego i Poniatowskiego. Mieszkańcy osiedli protestowali 

przeciwko tym praktykom. Władze miasta podjęły wówczas rozmowy z przedstawicielami 

Polskiego Związku Działkowców, w sprawie pozyskania ww. nieruchomości ( działka 

1755/2, 1756/ 2 obręb nr 4 m. Przeworska). Polski Związek Działkowców Oddział  

w Rzeszowie wyraził zgodę na przekazanie w drodze darowizny prawa użytkowania 

wieczystego tych działek na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny prawa użytkowania wieczystego nieruchomości od osoby prawnej. 

Ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała 

została podjęta, otrzyma numer XLI/367/17. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu 

 

Punkt 14 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o przedstawienie uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustanowienia 

służebności przesyłu na działce należącej do Gminy Miejskiej Przeworsk nr ew. 87/1 obręb 4 
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m. Przeworsk, położonej przy ulicy bocznej Korczaka do budynku mieszkalnego, na rzecz 

Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. Oddział w Jaśle, w celu umieszczenia na niej 

urządzeń związanych z przesyłem paliwa gazowego.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer XLI/368/17.  

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 15 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020””. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Burmistrza Miasta Przeworska  

o przedstawienie uzasadnienia do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że zgodnie z przepisami prawa, w tym 

zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków, Rada Miasta 

ma obowiązek przyjęcia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych. Dodał, że stary plan wygasa w bieżącym roku, bo był 

przyjmowany na lata 2015-2017. Oznajmił, że Prezesi Przeworskiej Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Przeworsku przedstawili taki plan na lata 2018-2020. Poinformował, że zakłada 

on przeprowadzenie rozwoju, remontu i modernizacji sieci i urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych za kwotę 1.000.000,00 zł rocznie. Nadmienił, że w plan obejmuje również 

gruntowną przebudowę i modernizację przeworskiej oczyszczalni ścieków, za kwotę 

23.000.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji Rady Miasta Przeworska do ww. projektu uchwały. 

 

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Pan Adam Zabłocki powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza zaopiniowała 

projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na 

lata 2018-2020”. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 
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0. Stwierdził, że uchwała została podjęta, otrzyma numer XLI/369/17. Ww. uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 16 porządku obrad: „Interpelacje i zapytania radnych”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Po czym udzielił głosu Panu Grzegorzowi 

Sebzdzie. 

 

Pan Grzegorz Sebzda powiedział, że w dniu 13 października br. zwrócił się do 

Burmistrza Miasta Przeworska z wnioskiem o wprowadzenie zmian w organizacji ruchu na 

ulicy H. Kołłątaja przed Dniem Wszystkich Świętych, ze względu na wzmożony ruch na tej 

ulicy, wykonanie prac porządkowych i zaprzestanie prac budowlanych na okres zbliżającego 

się święta przy remontowanym murze cmentarnym.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że prace remontowo-budowlane przy 

murze cmentarnym zostaną wstrzymane na okres jednego tygodnia, że względu na wzmożony 

ruch wokół starego cmentarza w okresie przed i poświątecznym. Plac budowy oraz pozostały 

teren wzdłuż muru zostanie uprzątnięty. Dodał, że jak co roku, na ulicy H. Kołłątaja nastąpi 

zmiana organizacji ruchu. Wprowadzenie jej zaplanowano od godziny 20.00, dnia  

27 października br. Poinformował, że radni mieli okazję zapoznać się ze stanem przygotowań 

naszego samorządu oraz Zarządcy cmentarzy przed nadchodzącym świętem na posiedzeniu 

Komisji Spraw Społecznych, poświęconej temu tematowi. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska udzielił głosu Panu Grzegorzowi 

Sebzdzie. 

 

Pan Grzegorz Sebzda poprosił o posprzątanie parkingu położonego na wysokości 

kapliczki NMP, przy ulicy H. Kołłątaja. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 17 porządku obrad: „Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na 

poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych oczekuje na 

taką odpowiedź. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Punkt 18 porządku obrad „Wolne wnioski i informacje”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, powiedział, że koniec 

października to okres oceny i analizy oświadczeń majątkowych. Zaznaczył, że analiza ta 

odbywa się na kilku płaszczyznach. Wyjaśnił, że Burmistrz dokonuje analizy oświadczeń 

majątkowych pracowników urzędów, kierowników jednostek organizacyjnych, 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska dokonuje analizy oświadczeń majątkowych 

radnych miasta, a Wojewoda dokonuje analizy oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta 

oraz Przewodniczącego Rady Miasta. Odrębnym procesem jest analiza oświadczeń 
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majątkowych dokonywana przez Urząd Skarbowy. Poinformował, że do dnia dzisiejszego nie 

otrzymał pisma z Urzędu Skarbowego w powyższej sprawie. Stwierdził, że w oświadczeniach 

powyższych zdarzają się drobne uchylenia i błędy. Poinformował, że jeden Radny został 

wezwany do wyjaśnienia pewnych nieścisłości. Powiedział następnie, że Wojewoda 

Podkarpacki nie miał zastrzeżeń, co do jego oświadczenia majątkowego, natomiast Burmistrz 

Miasta Przeworska został wezwany do złożenia dodatkowych wyjaśnień. Nadmienił, że każdy 

zainteresowany może zapoznać z ich treścią w Biurze Obsługi Rady Miasta Przeworska. 

Zapytała następnie Burmistrza Miasta Przeworska, czy w naszym mieście planowane są 

obchody Narodowego Święta Niepodległości?. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska udzielił odpowiedzi twierdzącej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaprosił wszystkich zebranych do wzięcia udziału  

w obchodach 99 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości. Poinformował, że plakaty  

z informacją o godzinie ich rozpoczęcia i planowanym przebiegu pojawią się niebawem. 

Następnie zapytał, czy ktoś z obecnych na sali chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku 

obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Punkt 19 porządku obrad: „Zakończenie sesji”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Przeworska podziękował wszystkim za udział  

w posiedzeniu i zamknął sesji Rady Miasta Przeworska słowami: „Zamykam XLI zwyczajną 

sesję Rady Miasta Przeworska, dziękuję Państwu za obecność, życzę miłego popołudnia”.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowały: Bogumiła Ptaszyńska …………………………... 

    Katarzyna Obłoza ………………………..……... 

 

Przewodniczący 

Rady Miasta Przeworska 

 

Tomasz Kojder 
 

 

 

 


